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Zápisnica č. 4/2025 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.6.2025 v zasadačke 

obecného úradu v Bukovciach 

 

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2024 

6. Informácia o projekte ZŠ s MŠ  

7. Informácia o žiadostiach 

8. Schválenie kapitálovej investície pre Obstaranie Malotraktora 

9. Príprava  Dňa obce a matiek 

10. Prehľad o peňažných obratoch a rozpočtové opatrenia 

11. Informácia o bytovom dome 

12. Informácia o prevádzkovom poriadku pohrebiska 

13. Prerokovanie podnetu z Regionálneho úradu školskej správy v Prešove  

14. Schválenie zriadenia spoločného obecného úradu miest a obcí okresu Stropkov pri výkone 

prenesených kompetencií úloh štátnej správy na úseku územného plánovania, stavebného 

poriadku, pozemných komunikácií, ochrany prírody 

15. Diskusia 

16. Návrh na uznesenie 

17. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

Marek Bartko - poslanec OZ 

Michal Herila –poslanec - poslanec OZ 

Ing. Alexander Palička - poslanec OZ 

Ing. Miloš Mačoško - poslanec OZ 

Neprítomný, ospravedlnený–Darina Hančáková – poslankyňa OZ 

  Hlavný kontrolór: RNDr. Radačovský Štefan 

 

Za verejnosť: Tomáš Blicha, Jozef Kaščák,  

 

 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 
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Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslancov Petra Galajdu a Michala Herilu 

V tomto bode bol schválený program riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie o uznesení č. 30 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 30– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Tatiana Kaščáková 

Člen:   Bartko Marek  

Člen:  Ing. Alexander Palička 

 

Hlasovanie o uznesení č. 31 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 31– SCHVÁLENÉ 

Bod č.  4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia  

Na predchádzajúcich rokovaniach boli prednesené tieto požiadavky na riešenie: 

 

1. Predĺžiť zmluvu o prenájme V3S  - zmluva bola podpísaná 

2. zakúpiť výkonný vysávač do domu smútku- splnené 

3. nechať opraviť strechu na altánku pri multifunkčnom ihrisku- splnené 

4. natrieť prvky detského ihriska pri multifunkčnom ihrisku – drevené boli natreté, kovové ešte 

nie 

5. zakúpiť a nechať namontovať v sobášnej miestnosti OSB dosky pod koberec ešte pred 

presťahovaním škôlky - splnené 

6. opraviť schody v Dome Smútku -zatiaľ nebolo splnené 

7. zabezpečiť opravu reproduktorov v Dome smútku – čiastočne splnené, je potrebné dokúpiť 

súčiastky 

 

Hlasovanie o uznesení č. 32 
Za:6,  

Proti: 0,  
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Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 32– SCHVÁLENÉ 

Bod č.  5 Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2024 

V tomto bode predniesol hlavný kontrolór správu k záverečnému účtu. Obec ku koncu roka 

bola v prebytku 33702 eur, podobne ako v predchádzajúcom roku.  

Jozef Kaščák predniesol svoje pripomienky k ohľadom účtovníctva a rozpočtu. Na jeho otázky 

mu odpovedali ekonómka Mgr. Lenka Šlepecká a RNDr. Štefan Radačovský 

 

Hlasovanie o uznesení č. 33 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 33– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 6. Informácia o projekte ZŠ s MŠ  

 

Informácie ohľadom školy: bola podpísaná zmluva na dotáciu na hlavnú budovu školy, 

dodávateľom je spoločnosť Metrostav, stavenisko bude odovzdané 13. júna 2025. Práce na 

telocvični napredujú podľa plánu, rovnako tak boli započaté práce na budove Jedálne školy. 

Bola podaná žiadosť o platbu-refundáciu na projektovú dokumentáciu. Všetky 3 budovy musia 

byť ukončené do konca roka 2025 

Hlasovanie o uznesení č. 34 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 34– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 7. Informácia o žiadostiach 

 

Informácie o žiadostiach:  

Bola schválená žiadosť o dotáciu z rozpočtovej rezervy predsedu vlády Slovenskej republiky v 

rámci Priamej podpory 2025, 10 000 eur na rekonštrukciu verejného osvetlenia – prvej fázy.  
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Bola podaná žiadosť o Regionálny príspevok na rekonštrukciu druhej fázy verejného osvetlenia 

na sumu 19 914,92 eur, žiadosť je v posudzovaní.  

Bola podaná žiadosť na Environmentálny fond v rámci výzvy MoF 4/2025 na zvyšovanie 

energetickej hospodárnosti existujúcich verejných budov pod názvom Zníženie energetickej 

náročnosti budovy   domu v obci Bukovce.  vo výške celkové oprávnené výdavky 1 935949,91 

eur, z toho spolufinancovanie vo výške 5% t.j. 96 797,50 eur, dotácia 1 839 152,41 eur.  

V rámci výzvy poslancov PSK, žiadosť nebola schválená 

V rámci výzvy splnomocnenca pre rómske komunity bola podaná žiadosť na cestu do rómskej 

osady vo výške 15 000 eur 

Rovnako bola podaná žiadosť v rámci výzvy Živý vidiek na opravu ihriska, ozvučenie a lavičky 

vo výške 11 743 eur. 

V rámci výzvy Fondu malých projektov programu Interreg SK -PL 2021-2027 boli podané 2 

žiadosti. V rámci priority 3. bol podaný projekt: Dary lesa – propagácia cezhraničnej karpatskej 

prírody. Výška projektu 29345,82 eur  EFRR 23476,65 eur a naše spolufinancovanie 

predstavuje 20% t. j. 5 869,17 eur. V rámci priority 4. bol podaný projekt: „Jednotná ochrana, 

spoločný cieľ.“ Celková výška projektu 47 811,22 eur (EFRR 38248,97 eur, štátny rozpočet 

5 737,34 eur, spolufinancovanie z rozpočtu samosprávy 3824,91 eur) 

ZŠ s MŠ Bukovce 80 sa plánuje zapojiť do výzvy Ministerstva cestovného ruchu a športu SR  

 výzva č. F-2025-DOT03 na podporu športu pre rok 2025 projektom Vybavenie telocvične pre 

ZŠ s MŠ Bukovce 80. Výška projektu 20 000 eur, spolufinancovanie vo výške 10% t. j. 2 000 

Následne poslanci odhlasovali spolufinancovanie projektov. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 35 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 35 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 8 Schválenie kapitálovej investície pre obstaranie malotraktora 

V tomto bode poslanci odhlasovali povinné spolufinancovanie k schválenému projektu 

malotraktora. Výška spolufinancovania je 1140 eur 

Hlasovanie o uznesení č. 36 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 36 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 9. Príprava  Dňa obce a matiek 

 

1. Deň matiek sa bude konať v náhradnom termíne na Deň otcov, t. j.  15.6.2025 o 16.30 

za Obecným domom 

2. Deň obce sa bude konať o 12.7.2025 na multifunkčnom ihrisku 

OZ odporúčalo starostovi obce zabezpečiť atrakcie pre deti SČK - skakací hrad a vláčik, 

stan s virtuálnou realitou, stánky s občerstvením, langoše, cukrová vata. Zabezpečiť mini 

pódium a ozvučenie pre vystúpenia speváckych skupín, osloviť moderátora 

Poslankyniam Mgr. Tatiane Kaščákovej a Darine Hančákovej súťaže pre deti 

Poslancom: pripraviť stany a sedenie pomáhať pri príprave gulášu a v stánku 

s občerstvením.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 37 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 37 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 10.   Prehľad o peňažných obratoch a rozpočtové opatrenia 

 

V tomto bode OZ odhlasovalo peňažné obraty za posledné obdobie. Rozpočtovými opatreniami 

sa do rozpočtu premietli len zmeny v dotáciách na rekonštrukciu ZŠ s MŠ Bukovce 80, podľa 

vysúťažených zmlúv.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 38 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 38 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 11 Informácia o bytovom dome 

 

Starosta v tomto bode informoval prítomných o pokračovaní prípravy bytového domu. Obec 

získala územné rozhodnutie pre výstavbu a požiadala Slovenský pozemkový fond o prevod 

časti nevysporiadaného pozemku patriacej SPF na obec.  

Hlasovanie o uznesení č. 39 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  
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ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 39 – SCHVÁLENÉ 

Bod č. 12. Informácia o prevádzkovom poriadku pohrebiska 

 

V tomto bode starosta predložil žiadosť správcu Domu smútku na navýšenie odmeny za pohreb 

50 eur. Poslanci mu túto odmenu odsúhlasili. Zároveň starosta informoval poslancov o potrebe 

dostavať plot a bráničku, aby sa zver nemohla dostať na cintoríny. Táto požiadavka bola 

odsúhlasená OZ 

Poslanci predložili pripomienky k VZN 2/2016 a odporúčali starostovi legislatívne upraviť 

VZN podľa aktuálnych zákonov. Zároveň navrhli, aby bola určená zodpovedná osoba 

k  zakresleniu do mapy cintorína voľných hrobových miest a aby boli vymedzené kompetencie 

zodpovednej osobe pri prideľovaní a organizovaní hrobových miest. (komunikácia 

s pozostalými ohľadom voľných hrobových miest a usmerňovanie pozostalých pri výbere 

hrobových miest čo sa týka amerického pochovávania aj klasického,  poskytovanie informácií 

pozostalým o dostupných hrobových miestach na cintoríne v obci Bukovce, usmerňovanie 

pozostalých pri výbere hrobového miesta v súlade s platným VZN a aktuálnymi možnosťami 

cintorína. Vysvetľovanie pozostalým možnosti pochovávania vrátane klasického spôsobu 

(rakvový pohreb do zeme) a tzv. „amerického spôsobu pochovávania“ Zabezpečovanie 

spravodlivého a transparentného prideľovania voľných hrobových miest. V spolupráci s obcou 

vedenie aktuálnej evidencie o využitých a voľných hrobových miestach. Dbanie na efektívne 

využitie priestoru v cintoríne a dodržiavanie pravidiel pre klasické aj americké pochovávanie. 

Poskytovanie starostovi obce podkladov a informácií, ktoré sú potrebné pre rozhodovanie o 

rozvoji a úprave cintorína.) 

 

Hlasovanie o uznesení č. 40 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 40 – SCHVÁLENÉ 

Bod č. 13. Prerokovanie podnetu z Regionálneho úradu školskej správy v Prešove  

 

V tomto bode starosta informoval OZ o požiadavke Regionálneho úradu školskej správy na 

prerokovanie, že MŠ neboli vyplatené finančné prostriedky za rok 2024 v plnej výške.  

OZ konštatuje, že za rok 2024 neboli materskej škole poskytnuté finančné prostriedky v plnej 

výške z nasledovných dôvodov: 

1. Materská škola v uvedenom období nepožadovala zvýšené financovanie, nakoľko jej 

prevádzka a plánované výdavky boli zabezpečené z už poskytnutých rozpočtových 

prostriedkov. 

2. Financovanie bolo realizované podľa skutočnej potreby a čerpania, pričom nebol 

zaznamenaný nedostatok finančných prostriedkov na pokrytie bežného chodu 

materskej školy. 
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3. Obec pristupuje k financovaniu rozpočtových organizácií v súlade s reálnymi 

potrebami a priebežným hospodárením, nie paušálne, s cieľom efektívneho nakladania 

s verejnými prostriedkami. 

Obec ako zriadovateľ investuje a spolufinancuje rekonštrukcie materskej školy v rôznych 

projektoch  

 

Hlasovanie o uznesení č. 41 

Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 41 – SCHVÁLENÉ 

Bod č. 14.  Schválenie zriadenia spoločného obecného úradu miest a obcí okresu 

Stropkov pri výkone prenesených kompetencií úloh štátnej správy na úseku územného 

plánovania, stavebného poriadku, pozemných komunikácií, ochrany prírody 

 

K 30.6.2025 končí spoločná úradovňa v Stropkove preto je potrebné pre výkon prenesených 

kompetencií zriadiť novú spoločnú úradovňu miest a obcí okresu Stropkov. OZ schválilo 

zriadenie spoločného úradu 

 

Hlasovanie o uznesení č. 42 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 42 – SCHVÁLENÉ 

 

 bod č. 15  Diskusia 

 

V tomto bode starosta predložil cenovú ponuku na defibrilátor. Defibrilátor zakúpi sčasti 

dobrovoľný hasičský zbor z dotácie, sčasti náklady pokryje sponzorský dar a zostatok doplatí 

obec. 

 

Dobrovoľný hasičský zbor požiadal o dotáciu na reprezentáciu. Dotácia vo výške 700 eur bola 

schválená. Michal Herila oznámil konanie podujatia -finále hasičskej ligy dňa 16.8.2025.  

 

Mgr. Tatiana Kaščáková predniesla požiadavku na podporu organizovania Exhibičného 

futbalového zápasu Bukovce-Gribov OLD BOYS dňa 19.7.2025 na veľkom futbalovom ihrisku. 

Obec Bukovce zabezpečí prípravu ihriska -kosenie ihriska a areálu. V prípade ak sa nepodarí dostatočne 

upraviť povrch a akcia sa presťahuje na multifunkčné ihrisko alebo na futbalové ihrisko do Gribova 

obec Bukovce podporí akciu len finančnou čiastkou vo výške 300 eur 
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Hlasovanie o uznesení č. 43 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÝ: 1 (Darina Hančáková) 

HLASOVANIE č. 43 – SCHVÁLENÉ 

 
 

Zapisovateľ:   Mgr. Tatiana Kaščáková 

 

Overovatelia:  Galajda Peter 

Herila Michal 

 

 

 

 

 

 


